

Mission Prayer Movement: 30 Days of Prayer & Coming Generation Organization March 5, 2024

Psalm 32: 7 “You are a hiding place for me; you preserve me from trouble; you surround me with shouts of deliverance.”

Ramadan (March 10-April 9) is the ninth month of the Islamic calendar, and is considered the holiest holiday observed by Muslims worldwide. During this month, many Muslims are spiritually attentive, fasting, praying and are seeking revelation from Allah. But they have no assurance of forgiveness or mercy. Let us use this time to pray for our friends to encounter Jesus as the True Living Lord & Savior. Pray that God will give us opportunities to share the Gospel to our Muslim friends.

CGO Prayer Updates:

1. Pray for CGO as they have been giving out 1000 food bags before Ramadan begins on March 10.
2. Pray for CGO staff to have God’s discernment & guidance as they are meeting and choosing new doctors for the medical clinic. Pray also for protection so the clinic can continue to operate safely to help the refugees.
3. Pray for the CGO staff as they counsel parents, including MBB parents.
4. As the team continues to do home visitations, pray to God to open the hearts of people and strength for the team as they minister to them.
5. There are 5 new families that need gas cookers. Please pray for God’s provision.
6. Please pray for the kids’ program and young girls’ program as they are planning additional activities. Pray that the children & the young girls will come to know Jesus.

宣教祈禱運動: 30天齋戒月禱告和 CGO

2024年3月5日

詩篇 32: 7 “你是我藏身之處；你必保佑我脫離苦難，以得救的樂歌四面環繞我。”

齋戒月(3月10日至4月9日)是伊斯蘭教曆的第九個月，並被全世界穆斯林認為是最神聖的慶祝的節日。在這個月裡，許多穆斯林在精神上專心、齋戒、祈禱並尋求阿拉的啟示。但他們沒有得到寬恕或憐憫的確據。讓我們利用這段時間為我們的朋友祈禱，祈求他們能遇見耶穌 - 真正活著的主和救主。祈求神給我們機會向穆斯林朋友分享福音。

CGO 禱告更新:

1. 為 CGO 祈禱, 因為他們在分發 1000 個食品袋直至3月10日齋戒月開始。
2. 祈求 CGO 同工在為診所會面和選擇新醫生時能有神的洞察力和指引。也祈禱神的保護, 讓診所能夠繼續安全運作以幫助難民。
3. 為 CGO 同工為家長(包括 MBB 家長)提供諮詢/輔導時禱告。
4. 團隊繼續進行家訪, 祈求神打開人們的心, 並給團隊服侍的力量。
5. 有5個新家庭需要電飯煲。求神供應。
6. 請為兒童計劃和年輕女孩計劃祈禱, 他們正在計劃額外的活動。祈禱孩子和年輕女孩能夠認識耶穌。